

Բ Ո Վ Ա Ն Դ Ա Կ Ո Ւ Թ Յ Ո Ւ Ն

Վ. Մ. Մարտիրոսյան. H^∞ դասում բազմապատիկ ինտերպոլացիոն խնդրի էֆեկտիվ լուծումը. Մ. Մ. Զրբաշյանի բիօրթոգոնալիզացիայի մեթոդի կիրառումով	339
Ս. Ա. Գրիգորյան. Աբելյան կոմպակտ խմբի բնութագրերից ծնված մաքսիմալ հանրահաշիվներ	358
Լ. Ա. Շահինյան. Հաարի շարքերով $+\infty$ -ի ներկայացման մասին (C, 1) դոմանում հզանակով	366
Ս. Ս. Սեկտ. Մերոմորֆ ֆունկցիաների աճը Մ. Մ. Զրբաշյանի բնութագրիչներում II.	385
Լ. Շ. Աղաբաբյան, Ա. Բ. Ներսիսյան. Մի մոդելային թույլ հիպերբոլական հավասարման համար որոշ խնդիրների մասին	397
Գ. Ա. Բարսեղյան. Մերոմորֆ ֆունկցիաների լոգարիթմական ածանցյալի հետ առաջիկա ժամանակի արժեքները	408

СОДЕРЖАНИЕ

В. М. Мартиросян. Эффективное решение задачи кратной интерполяции в H^∞ применением метода биортогонализации М. М. Джрбашяна	339
С. А. Григорян. Максимальные алгебры, порожденные полугруппой характеров компактной абелевой группы	358
Л. А. Шагинян. О суммируемости $k+\infty$ рядов по системе Хаара методом (C, 1)	366
С. С. Сект. Рост мероморфных функций в характеристиках М. М. Джрбашяна. II	385
Л. Ш. Агабабян, А. Б. Нерсисян. О некоторых задачах для одного модельного слабо гиперболического уравнения	397
Г. А. Барсегян. Исключительные значения, ассоциированные с логарифмическими производными мероморфных функций	408

CONTENTS

V. M. Martirosian. An effective solution of the simultaneous interpolation problem in H^∞ by the biorthogonalization method of M. M. Djrbashian	339
S. A. Grigorian. Maximal algebras generated by characters of compact abelian group	358
L. A. Shahinian. On the summation to $+\infty$ of Haar's series by the method (C, 1)	366
S. S. Sect. Growth of meromorphic function in M. M. Djrbashian characteristics. II.	385
L. Sh. Agababian, A. B. Nersesian. Some problems for one model weakly hyperbolic equation	397
G. A. Barsегhian. Exceptional values, associated with the logarithmic derivatives of meromorphic functions	408